
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 25/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 523/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη αναπροσαρμογή των τελών 
καθαριότητας  και  φωτισμού. 

 
Σήμερα 24 Νοεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-11-2014 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                            
1) Α.Λαζαρίδης, 2) Θ.Αγγελίνας, 3) Χ.Κούτρας, 4) Τ.Χατζηαθανασίου, 5)Β.Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν.Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 
13) Β.Λυκοστράτης, 14) Γ. Κάκαρης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 16Ι.Χειμώνας, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 
18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20) Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ.Γαϊτάνου, 22)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 
24)Θ.Τέτος, 25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 27)Μ.Σουμελίδης, 28) Ν. Τσιαμήτρος, 29)Ζ.Πατσίκας, 
30) Α. Καγκελίδης, 31)Γ.Γουλτίδης, 32)Ι.Παπαγιάννης, 33)Η.Τσιφλίδης, 34)Σ.Ελευθεριάδου, 35)Ν.Μπέκης, 
36)Π.Παπαδίνα, 37)Α.Αποστολόπουλος, 38)Σ.Στουγιάννος, 39)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες    
Θ. Κορωνάς, Α.Μαρκούλης 

 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Η. Μπατσαράς, Γ.Λιλιόπουλος 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, 
Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 513/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 514/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 517/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 519/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Γ.Μελιόπουλος, Η.Τσιφλίδης και αποχώρησε ο κ.Γ.Κάκαρης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 520/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ν.Μπέκης, Α.Αποστολόπουλος, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Ορφανίδης και 
προσήλθε ο κ.Γ.Κάκαρης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 521/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ν.Μπέκης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Σ.Στουγιάννος, Ν.Μωυσιάδης 
7) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 522/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ν.Μπέκης Α.Αποστολόπουλος, Σ.Στουγιάννος, 
Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Γ.Κάκαρης, Ι.Κυρατλίδης, Ζ.Πατσίκας, Λ.Ακριβόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, 
Σ.Στουγιάννος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 523/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Σ.Στουγιάννος, Π.Τσαπαρόπουλος, και αποχώρησε ο κ. κ.Ν.Τσιαμήτρος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 524/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Σοφιανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 525/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Μ.Σουμελίδης και προσήλθε ο κ. Γ.Σοφιανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Ορφανίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Μ.Σουμελίδης. 
12)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 527/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 528/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 529/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Μ.Παπαϊωάννου 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 530/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 531/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Α.Καγκελίδης, Α.Αποστολόπουλος και προσήλθε ο 
κ.Ζ.Πατσίκας 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 533/2014 αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος και προσήλθε η κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 534/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ. 
Γ.Μελιόπουλος 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 537/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και αποχώρησε ο κ.Ζ.Πατσίκας 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 538/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 540/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ι.Χειμώνας και προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Λ.Ακριβόπουλος, 
Ν.Τσιαμήτρος 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 543/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Χ.Γαϊτάνου, Γ.Κάκαρης και αποχώρησε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 545/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μπέκης και προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος. 
26) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 548/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης και αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης. 
 
  

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 587/2014 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την οποία αυτή 
εισηγείται στο Δ.Σ.: 

Τη μη αναπροσαρμογή των συντελεστών των Τελών Καθαριότητας και Φωτισμού για όλες 
τις κατηγορίες χρήσης στο Δήμο Βέροιας και σε όλες τις υπόλοιπες Δημοτικές και Τοπικές 
Κοινότητες και να παραμείνουν ως έχουν και όπως αυτοί έχουν διαμορφωθεί σύμφωνα με την 
αριθμ.583/2013 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μπέκης : Κύριε πρόεδρε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, θα έχω μια συνολική τοποθέτηση 

για το 2ο, 3ο, 4ο, 5ο, 6ο, μέχρι και το 10ο θέμα, πολύ σύντομη, ώστε όταν χρειαστεί να επανέλθω σε 
επιμέρους θέματα, να είναι η επαναφορά και η παρέμβαση, δευτερολέπτων. Θα το διαβάσω γιατί 
είναι πολύ σημαντικό το όλο ζήτημα. 

Τα τελευταία 5 χρόνια, βιώνουμε όλοι μας σε μικρό ή μεγαλύτερο βαθμό, ακόμα και σε 
απόλυτο βαθμό κάποιοι, τις συνέπειες μιας συνειδητής οργανωμένης και συστηματικής 
ολομέτωπης επίθεσης απ’ τις δυνάμεις του ντόπιου και ξένου κεφαλαίου, που στοχεύει όχι μόνο 
στην αφαίμαξη του οποιοδήποτε καθημερινού η μηνιαίου πόρου μας, αλλά και όσων με κόπο και 
ιδρώτα αποκτήσαμε τα τελευταία 35 χρόνια. Η νεοφιλελεύθερη αυτή πολιτική έχει ήδη ορατά 
αποτελέσματα την ανέχεια, την φτώχια, την εξαθλίωση, την ανεργία για την συντριπτική 
πλειοψηφία των εργαζόμενων συμπολιτών μας. Στις συνθήκες αυτές ο Δήμος μας, αλλά και κάθε 
Δήμος της χώρας, έχει χρέος να σταθεί αρωγός και αλληλέγγυος όχι μόνο στα λόγια αλλά και στην 
πράξη στους δημότες του, ιδιαίτερα σε όσους και όσες έχουν δεχθεί άμεσα και σκληρά τα 
πλήγματα της επίθεσης αυτής. Η Δημοτική αρχή και κάθε Δημοτική αρχή, δεν έχει και δεν πρέπει 
να έχει υποβοηθητική, εφαρμοστική, διαχειριστική σχέση με την κεντρική πολιτική των 
Κυβερνήσεων, ιδιαίτερα αυτών της τελευταίας πενταετίας, από Παπανδρέου και Παπαδήμο, έως 
Σαμαρά και Βενιζέλο σήμερα. Οφείλει αντίθετα, να έχει άμεση σχέση με τους συμπολίτες της, τους 
ανθρώπους που συναντά καθημερινά στους δρόμους της πόλης και των χωριών, τους ανθρώπους 
που βλέπει, αντιλαμβάνεται και ξέρει πως υποφέρουν. Αυτούς οφείλει πρώτιστα να υπηρετεί με 
κάθε δυνατό τρόπο. Γιατί όταν αυτοί δυστυχούν και υποφέρουν, τότε δυστυχεί και υποφέρει όλη η 
πόλη. Ο Δήμος μας έχει εκδηλώσει μια τέτοια πρόθεση βοήθειας και με άμεσο τρόπο συμβολικής 
ενίσχυσης και με κοινωνικούς θεσμούς (Ιατρείο, Κοινωνικό Παντοπωλείο) σε κάποιο μικρό, κατά 
τη γνώμη μας, βαθμό. Αυτό όμως δεν φτάνει. Απαιτούνται πολύ μεγαλύτερα και γενναιότερα 
μέτρα. 

Με το σκεπτικό αυτό, εμείς, οι Ενεργοί Πολίτες για το Δήμο Βέροιας – Ανατροπή Τώρα, 
δεν θα ψηφίσουμε την πρόταση της Επιτροπής Οικονομικών στο 2ο, 3ο και 5ο θέμα, που αφορά τη 
διατήρηση των τελών στα ίδια περσινά επίπεδα. Θα προτείνουμε και αυτό είναι μια πρόταση που 
θα ζητήσουμε να ψηφιστεί κ. πρόεδρε, στοχευμένες μειώσεις, έως και απαλλαγές για ιδιαίτερες 
κατηγορίες συμπολιτών μας, όπως οι άποροι, άνεργοι, ανάπηροι, πολύτεκνες και μονογονεϊκές 
οικογένειες καθώς και οικογένειες με χαμηλό εισόδημα. Οι τελευταίες ανάλογα με το εισόδημα 
τους. Θα προτείνουμε παράλληλα αύξηση των τελών για στύλους ΔΕΗ, για ΑΤΜ, ΚΑΦΑΟ και 
ενδεχομένως, να πω πως αυτές είναι πια ιδιωτικές επιχειρήσεις, έχουν λεφτά και κάποιες απ’ αυτές 
μαζεύουν τα λεφτά του κόσμου, όπως είναι οι τράπεζες  και ενδεχομένως στην εμπορική 
διαφήμιση, αλλά μετά από μελέτη στο 4ο θέμα. Θα προτείνουμε επίσης  επανασχεδιασμό του 
τρόπου συγκέντρωσης και αποκομιδής των σκουπιδιών και της ανακύκλωσης, στην κατεύθυνση 
μείωσης του κόστους. 

Θα συμφωνήσουμε να διατηρηθούν οι ίδιες τιμές για τα τραπεζοκαθίσματα, αλλά μόνο επί 
της αρχής, επειδή το ζήτημα είναι σύνθετο και οι παραβιάσεις χρήσης χώρου συχνές και πυκνές, 
για 7-8 μήνες το χρόνο τουλάχιστον. Χρειάζεται λοιπόν ιδιαίτερη συζήτηση με τους εκπροσώπους 
των επιχειρήσεων αυτών. Όσο αφορά το 10ο θέμα, θα καταψηφίσουμε την πρόταση για διατήρηση 
του τέλους τέλεσης πολιτικού γάμου, ανεξάρτητα αν οι μελλόνυμφοι είναι δημότες ή όχι. Δεν 
επιθυμούμε, για ένα μικρό ( ίσως και ευτελές για το μέγεθος του Δήμου) ποσό, να θεωρηθεί ότι ο 
Δήμος Βέροιας αποτρέπει, έστω και συμβολικά, την τέλεση πολιτικών γάμων. Και μακάρι να 
είμαστε ο μόνος Δήμος στην Περιφέρεια που τελεί δωρεάν πολιτικό γάμο, να μαθευτεί αυτό και να 
συρρέουν στην πόλη μελλόνυμφοι απ’ τους γειτονικούς μας Δήμους. 



Μελιόπουλος: Ως Λαϊκή Συσπείρωση οι θέσεις που παίρνουμε, όσο και οι προτάσεις μας 
και εδώ μέσα στο Δ.Σ., έχουν ως στόχο την υπεράσπιση των συμφερόντων των λαϊκών στρωμάτων, 
παλεύοντας ταυτόχρονα και για τη ριζική λύση και αντιμετώπιση αυτών των προβλημάτων.  

Οι στόχοι μας είναι η αύξηση της φορολογίας του μεγάλου κεφαλαίου, η κλιμακούμενη 
μείωση της φορολογίας μισθωτών, αυτοαπασχολούμενων, μικρών αγροτών, η μείωση της 
αντιλαϊκής έμμεσης φορολογίας με στόχο την κατάργησή της, ανεξάρτητα αν είναι ο ΦΠΑ που 
επιβάλει το Κράτος ή όπως αυτή που επιβάλει ο Δήμος. Για την προκειμένη περίπτωση για το ένα, 
που εμφανίζεται μάλιστα και με τον μανδύα της ανταποδοτικής παροχής. Με λίγα λόγια τα 
διάφορα τέλη καθαριότητας και φωτισμού.  

Έχουμε ήδη καταθέσει επανειλημμένα τις προτάσεις μας στο Δ.Σ., προτάσεις που θα 
προσφέρουν έστω και μια μικρή ανακούφιση στις λαϊκές οικογένειες του Δήμου μας. Η διοίκηση 
του Δήμου αρνείται ακόμα και να τις συζητήσει, ενώ οι άλλες Δημοτικές παρατάξεις θεωρούμε ότι 
σφυρίζουν αδιάφορα.  

Η θέση μας όσον αφορά το εισηγητικό, δεν συμφωνώ με το να παραμείνουν ως έχει τα τέλη 
ή πολύ περισσότερο να αυξηθούν. Μια και μιλάτε για μηδενικές αυξήσεις, δεν συμφωνώ το να 
παραμείνουν έτσι. Έχουμε προτείνει συγκεκριμένα για την μείωση και αυτή είναι η πρότασή μας, 
των Δημοτικών τελών, για ένα 30% και την άμεση απαλλαγή από τα Δημοτικά τέλη και αυτά που 
είναι στο δεύτερο θέμα στο εισηγητικό, για τους άνεργους και γι’ αυτούς που δεν έχουν πληρωθεί. 
Για τα υπόλοιπα θα τα πούμε στη συνέχεια.  

Επιπλέον, για τους επαγγελματοβιοτέχνες, απαλλαγή για την πρώτη και την δεύτερη 
κατοικία γι’ αυτό εδώ το θέμα και για όλους τους δημότες που προανέφερα, να με συγχωρείτε λίγο 
εδώ για το σαρδάμ που έκανα και θέλω να αυξηθούν για τα μεγάλα σουπερμάρκετ, τράπεζες, 
βιομηχανίες και μεγάλες εμπορικές αλυσίδες. 

Καγκελίδης: Οι θέσεις οι δικές μου είναι γνωστές και από την προηγούμενη διοίκηση σαν 
αντιδήμαρχος οικονομικών, μάλιστα με έγγραφες προτάσεις και μετά την αποχώρησή μου από την 
αρμόδια αντιδημαρχία, ότι πρέπει η ανταποδοτικότητα να είναι όπως τα λέει ο Νόμος ακριβώς. 
Είχαμε προτείνει και είχαμε περάσει από την εκτελεστική με τον Δήμαρχο, ο οποίος ήταν και αυτός 
της άποψης αυτής και πολλοί ήμαστε της άποψης ότι ο κάθε ένας πρέπει να πληρώνει αυτά που του 
αναλογούν.  

Μέσα στα τέλη, το μεγαλύτερο ποσό που υπάρχει είναι από τα τέλη της ΔΕΗ, γύρω στις 
500.000€ που θα πω ότι, εντάξει είναι και ο Δήμος ο οποίος χρησιμοποιεί το ρεύμα σε ορισμένες 
πλατείες, θα πω ότι σίγουρα οι 400.000€ τα οποία αφορούν γεωτρήσεις ύδρευσης, τα επιβαρύνεται 
ο Δήμος και είχαμε πει, ότι πρέπει αυτά, όχι σταδιακά, πρέπει να το ξεκαθαρίσουμε μια και έξω για 
να πάει να τα επιβαρυνθούν οι δημότες και να ελαφρυνθούν απ’ το θέμα των τελών της 
καθαριότητας.  

Γιατί καλό είναι να μειώσουμε, άλλα άμα μειώσουμε και πούμε ότι τίποτε να μην 
εισπράττουμε, δεν υπάρχει ανταποδοτικότητα, εννοείται ότι κάπου πρέπει να καλυφθούν τα έξοδα 
απ’ τον προϋπολογισμό και στο τέλος, στον απολογισμό. Όλοι θέλουμε να μην υπάρχουν τέλη 
αλλά αυτό δεν γίνεται. Εντάξει, εγώ δεν θα ψηφίσω, φυσικό είναι, κατά της αύξησης, αλλά νομίζω, 
αν μεταφερθούν τα τέλη αυτά εκεί που πρέπει, γιατί το είπα και δημόσια και πολλές φορές και η 
ΔΕΥΑΒ πρέπει να κάτσει να κάνει οικονομία. Λίγο πολύ, όλοι γνωρίζουμε ότι είναι σπάταλη. Ας 
κάτσει και εκείνη να βάζει, γιατί άλλωστε είναι μια ιδιωτική επιχείρηση, η οποία δεν υπόκειται στις 
υποχρεώσεις που υπόκεινται οι υπάλληλοι των Δήμων με διαθεσιμότητες ή οτιδήποτε άλλο αφού 
αυτούς δεν τους λαμβάνει υπόψη. Και αυτή η περίπτωση ότι θα επιβαρυνθούν οι δημότες από την 
ύδρευση και το ένα και το άλλο, νομίζω ότι όσοι το σκέφτονται αυτό φαίνεται οικονομικά δεν 
γνωρίζουν. Εννοείται ότι θα ελαφρυνθούν οι ίδιοι οι δημότες από το θέμα των τελών καθαριότητας, 
από το ρεύμα το οποίο πληρώνουν. Γιατί άμα πάρουμε και το χωριό μου το ίδιο να πάρουμε, θα 
δούμε ότι όλοι οι Αλβανοί, οι οποίοι ήρθαν κατά οικογένειες, ούτε πληρώνουν τίποτα και δεν 
πληρώνουν ποτέ νερό και είναι ολόκληρες οικογένειες, οι οποίες είναι σε κάτι αποθήκες που τις 
κάνανε σπίτια και δεν γίνεται αυτό ο έλεγχος που είχα πει και παλιότερα στη ΔΕΥΑΒ, να γίνει 
έλεγχος αυτών. Γίνεται υπερκατανάλωση και τελικά δεν εισπράττονται λεφτά γιατί δεν 
καταλογίζονται εκεί που πρέπει και ο κάθε ένας έχει από ένα θερμοκήπιο στην αυλή του για να 
βάζει λαχανικά και να ποτίζει κάθε μέρα. Δηλαδή τι γίνεται; Πρέπει να ληφθούν κάποια μέτρα και 
από την ΔΕΥΑΒ. Άρα δηλαδή, ναι μεν είμαι κατά της αύξησης αλλά πρέπει με την προϋπόθεση 
αυτή, ότι πρέπει να ληφθούν και ορισμένα μέτρα. 



Αποστολόπουλος: Είναι γνωστές οι θέσεις μας ως παράταξη των Ενεργών Πολιτών, τις 
έχουμε εκθέσει και στην Ο.Ε. και τις εκθέτουμε και ενώπιον του Δ.Σ.  

Αγαπητοί Δημοτικοί σύμβουλοι, όταν υπάρχουν περίπου 1.500.000 άνεργοι, όταν υπάρχουν 
πάνω από 300.000 νοικοκυριά τα οποία είναι σε καθεστώς και βρίσκονται σε καθεστώς ακραίας 
φτώχιας και χωρίς κανένα εισόδημα, όταν πάνω από 3.000.000 πολίτες μας είναι χωρίς πρόσβαση 
σε μια πλήρη ιατροφαρμακευτική περίθαλψη, όταν οι αυτοκτονίες και η κατάθλιψη είναι 
καθημερινό φαινόμενο τότε σίγουρα βρισκόμαστε σε μια ανθρωπιστική κρίση και μια 
ανθρωπιστική καταστροφή με πρωτόγνωρη για την μεταπολιτευτική Ελλάδα ένταση και έκταση. 
Δηλαδή η Ελλάδα, μια Ευρωπαϊκή χώρα, σε καιρό ειρήνης βιώνει τα αποτελέσματα ενός 
οικονομικού πολέμου.  

Ενόψει αυτής της κατάστασης λοιπόν, έχουμε ιερή υποχρέωση να ιεραρχήσουμε κάποια 
πράγματα και να ιεραρχήσουμε κάποιες αξίες τις οποίες θα τις βάλουμε στο επίκεντρο της 
πολιτικής μας. Τέτοιες αξίες είναι, το να απολαμβάνουν όλοι οι Έλληνες πολίτες, τα δημόσια 
αγαθά. Είναι αδιαπραγμάτευτη ηθική επιταγή αυτή των Ενεργών Πολιτών και του δικού μας 
συνδυασμού.  

Γι’ αυτό το λόγο θα πρέπει να κάνουμε κάποια δειλά βήματα, για να σηματοδοτήσουμε 
κάποια πράγματα. Θα πρέπει να προβούμε σε μια γενναία μείωση των τελών, ώστε να μπορούν 
όσοι περισσότεροι συμπολίτες μας να απολαμβάνουν τα δημόσια αυτά αγαθά που προείπα πριν. 
Επίσης, εκτός αυτού, πρέπει να γίνει και στην άρδευση, γιατί στόχος πλέον σήμερα, για να 
ξεπεράσουμε την οικονομική κρίση, πρέπει να στραφούμε προς τον πρωτογενή τομέα που είναι η 
γεωργία, άρα θα πρέπει να δώσουμε διάφορα κίνητρα προς αυτή την κατεύθυνση και θα πρέπει να 
κάνουμε τα πρώτα δειλά βήματα.  

Αυτό βέβαια δεν υποκαθιστά την πολιτική μας που είναι η επαναθεμελίωση του κοινωνικού 
Κράτους, αλλά ας κάνουμε το πρώτο βήμα. Στην φωτιζόμενη επιφάνεια πρέπει να πάμε στον 
κατώτατο συντελεστή, στο 0,02 γιατί εξάλλου και αυτός ο φόρος είναι δυνητικός, άρα πρέπει να 
δώσουμε τις κύριες κατευθύνσεις.  

Δήμαρχος: Ακούγονται πράγματα τα οποία είναι ευχάριστα βέβαια. Να μιλήσουμε για 
μειώσεις τελών και ποιος δεν το θέλει αυτό το πράγμα;  

Μια μικρή αναδρομή: Η υπηρεσία λοιπόν, ζήτησε αύξηση της τάξης του 6%. γιατί ζήτησε η 
υπηρεσία αυτή την αύξηση; Γιατί υπήρχε για φέτος ένα κενό της τάξης των 300.000€, ξέρετε αυτά 
καθορίζονται με συγκεκριμένους κανόνες, ούτε γιατί θέλει ο Δήμαρχος, ούτε γιατί θέλει ο 
αντιδήμαρχος. Υπάρχουν κάποιοι κανόνες στους οποίους δεν παρεμβαίνει κανείς αιρετός.  

Αυτό λοιπόν το κενό των 300.000€ καλύφθηκε για φέτος με τον τρόπο τον οποίο ανέφερε ο 
κ.Καγκελίδης, μεταφορά λογαριασμών αντλιοστασίων ύδρευσης στη ΔΕΥΑΒ. Αυτό σημαίνει ότι 
το μαξιλαράκι αυτό που υπήρχε, πλέον δεν υπάρχει.  

Όταν θα συζητάμε για μειώσεις τελών, καλό είναι να λέμε και τον τρόπο. Είπε για 
παράδειγμα ο κ. Μελιόπουλος, εγώ προτείνω μείωση σ’ αυτές τις κοινωνικές ομάδες, αύξηση στα 
μεγάλα σουπερμάρκετ, βιομηχανίες, εμπορικές αλυσίδες κ.τ.λ. Θα πρέπει λοιπόν να ξέρουμε ότι 
μια μείωση, συνοδεύεται από μια ισόποση αύξηση, να μην κοροϊδευόμαστε σ’ αυτό το πράγμα. 
Εμείς αυτό το οποίο θα κοιτάξουμε για την επόμενη χρονιά, είναι να δούμε αν στοχευμένα για 
κάποιες ομάδες μπορεί να γίνει μείωση, αλλά αυτό βέβαια θα σημαίνει ότι για κάποιες άλλες 
ομάδες θα γίνει αύξηση.  

Αν για τις λεγόμενες ευπαθείς κοινωνικές ομάδες, όποιες και αν καταλήξουμε ότι είναι 
αυτές, αποφασίσουμε να γίνει μια μείωση της τάξης των 300.000€ σε Δημοτικά τέλη, αυτό 
σημαίνει ότι αυτές τις 300.000€ θα πρέπει να τις βρούμε από κάποιους άλλους συνδημότες μας. 
Ένα και ένα κάνουν δύο… να μην κοροϊδευόμαστε. Αυτή τη στιγμή λοιπόν, με τα μέσα που 
διαθέτουμε τώρα, γιατί δεν είναι ψέμα ότι ψάχνουμε να βρούμε κάποιους τρόπους, να βρούμε 
κάποιους συμπολίτες μας που ενδεχομένως δεν πληρώνουν το σύνολο των Δημοτικών τελών που 
πρέπει να πληρώνουν. Αυτό είναι κάτι που βλέπουμε και με ποιο τρόπο θα το καταφέρουμε. 
Επιπλέον επειδή έχει ακουστεί για το θέμα των στύλων της ΔΕΗ. Θέλω να ενημερώσω, 
τουλάχιστον ο κ.Καγκελίδης επειδή το γνώριζε το θέμα, ότι αυτό το θέμα έχει καταπέσει στο ΣτΕ, 
δεν πάρθηκε απόφαση υπέρ του Δήμου Ηρακλείου για λόγους τακτικών λαθών. Τους οποίους 
μπορούμε να τους εντοπίσουμε εμείς αυτή τη στιγμή και να προσπαθήσουμε για κάτι διαφορετικό, 
που θα μπορεί να περάσει.  



Άρα λοιπόν, σε κάθε περίπτωση, ψάχνουμε αυτά τα πράγματα, να δούμε πως μπορούμε να 
αυξήσουμε τα έσοδα αλλά σε πραγματική βάση, έτσι; Ούτως ώστε να μπορούν να γίνουν κάποιες 
μειώσεις. Άρα ξαναλέμε ότι μειώσεις χωρίς να υπάρχει το αντίστοιχο ποσό, δεν μπορούν να γίνουν. 
Μην κοροϊδευόμαστε εδώ μέσα. 

Μπέκης: Μόνο να πω ότι εγώ δεν διαφωνώ μ’ αυτή την τελευταία τοποθέτηση. Στην 
πρότασή μας ήταν  αύξηση για τους στύλους της ΔΕΗ, αύξηση για τα ΚΑΦΑΟ και αύξηση για τα 
Αυτόματα Μηχανήματα Ανάληψης (ΑΤΜ). Επίσης δεν θα διαφωνήσουμε για την πρόταση που 
έκανε ο κ.Μελιόπουλος για αύξηση στα τέλη στις μεγάλες επιχειρήσεις, όπως είναι τα μεγάλα 
σουπερμάρκετ, τις μεγάλες επιφάνειες δηλαδή. Ότι κάτι τέτοιο είναι δυνατό, έχουμε το 
προηγούμενο, από αρκετούς Δήμους της χώρας και πιο πρόσφατα του Δήμου Πατρέων. Πήρε 
γενναίες αποφάσεις προς αυτή την κατεύθυνση, θα μπορούσαμε λοιπόν και εμείς να κάνουμε το 
ίδιο. 

Μελιόπουλος:  Στη δευτερολογία, τέσσερα στοιχεία πολύ γρήγορα θέλω να θίξω.  
Το πρώτο είναι, ότι εφόσον υπάρχει πολιτική βούληση, μια χαρά μπορούν να γίνουν 

μειώσεις, αλλιώς, όποιος δεν θέλει να ζυμώσει και εγώ δεν ξέρω πόσες μέρες κοσκινίζει.  
Ένα δεύτερο, εκφρασμένη θέληση της διοίκησης του Δήμου, αλλά και της αξιωματικής 

αντιπολίτευσης δια μέσω των εκπροσώπων τους στην Ο.Ε. να μεταφέρουν κόστη από την 
καθαριότητα στη ΔΕΥΑΒ, ένα αποτέλεσμα θα έχει, την αύξηση του νερού. ΔΕΥΑΒ αρχή της 
ανταποδοτικότητας, τόσα έξοδα, τόσα έσοδα. Άρα αφού θα μεταφέρουμε έξοδα, αυτό 
μεταφράζεται σε αύξηση του νερού, τα υπόλοιπα είναι άλλα λόγια να αγαπιόμαστε.  

Ένα τρίτο, ανέφερε μέλος της παράταξης των Ενεργών Πολιτών, είναι γνωστές οι θέσεις μας 
περί μειώσεων. Αμ δε που είναι γνωστές οι θέσεις!!! Στην Ο.Ε. ο εκπρόσωπος των Ενεργών 
Πολιτών ψήφισε το εισηγητικό του Δήμου, της διοίκησης του Δήμου, τώρα και ελπίζω να είναι 
έτσι, να μην το ψηφίσουν. Πάντως γνωστές, μέχρι την ψηφοφορία, δεν είναι οι θέσεις. Και 
κλείνοντας, κ. Μπέκη να πείτε ότι στον Δήμο Πάτρας, η Λαϊκή Συσπείρωση διεκδικεί, στους 
υπόλοιπους 30 – 40 Δήμους του ΣΥΡΙΖΑ ούτε μια μείωση δεν έχει γίνει. 

Μπέκης: Επί προσωπικού Πρόεδρε. 
Επειδή αναφέρθηκε ότι εγώ κάτι απέκρυψα ή κάτι τέτοιο. Είναι όντως η Λαϊκή 

Συσπείρωση, μπράβο συμφωνούμε και μακάρι να το κάνετε και εσείς. Όσο αφορά για το γνωστές ή 
όχι, είναι γνωστές γιατί τις είπα πριν στην τοποθέτησή μου και τις έχουμε γράψει και στο 
πρόγραμμά μας. 

Αποστολόπουλος: Επειδή αιωρούνται εδώ διάφορα πράγματα από τον κ.Μελιόπουλο, θα 
του πω να προσέχει αυτός το τι ψηφίζει στην Ο.Ε. και να αφήσει τα σχόλια.  

Εμείς πάρα πολύ καλά ξέρουμε και το τι ψηφίζουμε και το πώς το ψηφίζουμε και 
ψηφίζουμε πάντοτε αυτό που πρέπει υπέρ των ευαίσθητων κοινωνικών ομάδων.  

Να αφήσει επομένως τα σχόλια, αυτός δεν καταλαβαίνει και δεν ξέρει ούτε πως έρχονται τα 
εισηγητικά, ούτε πως διαμορφώνονται, ούτε πως τροποποιούνται, έτσι για να τελειώνουμε και να 
μην αιωρούνται φήμες και συνεχώς συκοφαντεί. Αυτή την λάσπη και την συκοφαντία θα την 
αφήσει κατά μέρος, μέχρι εδώ και μη παρέκει.  

Λοιπόν, τώρα, όσον αφορά το πως θα γίνει η μείωση των τελών, υπάρχει συγκεκριμένος 
τρόπος και επιπρόσθετα στα όσα είπε ο αξιότιμος εκπρόσωπος των Ενεργών Πολιτών κ. Μπέκης, 
προσθέτω και μια μελέτη ως πρόταση, εξορθολογισμού των δαπανών και μείωση των δαπανών από 
το Δήμο.  

Παπαγιάννης: Θα ψηφίσουμε Πρόεδρε από το 2ο έως και το 10ο; Ένα είναι τα θέματα 
προφανώς, έτσι δεν είναι; 

Πρόεδρος : Ένα-ένα, στο δύο είμαστε. 
Παπαγιάννης : Επειδή μίλησαν οι συνάδελφοι για όλα τα θέματα ως το 10ο γι’ αυτό. 
Πρόεδρος: Εάν τα αποφασίσουμε να τα ψηφίσουμε, αν συμφωνούμε όλοι μαζί. 
Παπαγιάννης: Δεν γίνεται όλα μαζί με τη μια, αλλά ένα-ένα. 
Πρόεδρος: Ψηφίζουμε. Συνάδελφοι, ψηφίζουμε στο 2ο θέμα. 
Παπαγιάννης: Πρόεδρε αν μου επιτρέπετε, γιατί δεν πήρα σκόπιμα το λόγο να αιτιολογήσω 

απλώς την ψήφο μου. Εγώ θέλω να εξάρω την δουλειά που έκανε η Ο.Ε. για όλα τα θέματα, 
συμφωνώ και συντάσσομαι με τις θέσεις που έχει για όλα τα θέματα που ψηφίζουν υπέρ της μη 
αναπροσαρμογής των τελών, πλην του 10ου θέματος. 



Πρόεδρος: Δεν πήγαμε ακόμη, ένα-ένα θα τα ψηφίσουμε κ. Παπαγιάννη. Λοιπόν, 
ψηφίζουμε. Υπέρ της εισήγησης; 

Μπέκης: Διαδικαστικά. Εμείς έχουμε βάλει μια πρόταση, απ’ ότι κατάλαβα εγώ και η 
Λαϊκή Συσπείρωση για μειώσεις, πως θα μπει αυτή; Πρόεδρε θα ήθελα μια απάντηση επί της 
διαδικασίας, μπορούμε να βάλουμε πρόταση ή δεν μπορούμε; 

Μαυροκεφαλίδης: Ο επικεφαλής της παράταξης δεν μπορεί να βάλει, παρά μόνο στα προ 
ημερήσιας. Η εισήγηση ή ψηφίζεται ή καταψηφίζεται ή λευκό. Δεν υπάρχει αντεισήγηση.  

Πρόεδρος: Στα προ ημερησίας μόνο. 
Μαυροκεφαλίδης: Μόνο στα προ ημερησίας, σ’ αυτή τη φάση ποτέ; 
Πρόεδρος: Στα προ ημερησίας μπορείτε να βάλετε πρόταση για θέμα, για γενίκευση 

συζήτησης, αυτό είχαμε πει. 
Μπέκης: Για να το καταλάβω καλά, τα θέματα ημερήσιας διάταξης κανένας, αντιπολίτευση 

κ.τ.λ. κ.τ.λ. δεν μπορεί να βάλει διαφορετική πρόταση. ψηφίζει μόνο, ναι, όχι ή λευκό. Σωστά; 
Πρόεδρος: Ναι. 
Μπέκης : Ωραία, αυτό πρέπει να αλλάξει. 
Μαυροκεφαλίδης: Άρθρο 67 του Ν. 3852/2010. 
Πρόεδρος : Κύριε Μπέκη, θα δούμε το Νόμο και αν το επιτρέπει… 
Συμφωνείτε με την εισήγηση της Οικονομικής Επιτροπής; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα, 

Α,Αποστολόπουλος 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Σ.Στουγιάννος 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την υπ’ αριθ. 587/2014 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
2.- Την υπ’ αριθ. 583/2013 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Ότι ο Δήμος παρέχει υπηρεσία καθαριότητας στα ακίνητα εντός σχεδίου της πόλης της Βέροιας, 
των Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων, καθώς και στα ακίνητα που βρίσκονται στις εκτός 
σχεδίου περιοχές και εντός των διοικητικών ορίων του ενιαίου Δήμου. 
4.- Τον πίνακα εσόδων-εξόδων υπηρεσίας καθ/τας και ηλεκτροφωτισμού έτους 2015. 
5.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6.-  Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν.3852/2010, του άρθρου 96 του Ν.3463/2006, τις διατάξεις 
του άρθρου 1 (παρ. 12) του  Ν. 25/75, του άρθρου 17 του Ν.1080/80, του άρθρου 25 (παρ. 12 & 14) 
του Ν. 1828/89 όπως αυτές τροποποιήθηκαν με το άρθρο 11 (παρ. 16) του Ν. 2503/97 και της αριθ. 
29530/25-7-2014 ΚΥΑ. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει τη μη αναπροσαρμογή των συντελεστών των τελών καθαριότητας και φωτισμού 

του Δήμου Βέροιας, οι οποίοι παραμένουν ως εξής: 
Α) Κατηγορία οικιακής χρήσης: 

1) Για την πόλη της Βέροιας σε 1,60€/τ.μ και περιλαμβάνει: 
α) Τους χώρους που χρησιμοποιούνται για κατοικία ή εγκατάσταση φιλανθρωπικών ή 
νοσηλευτικών ιδρυμάτων δημοσίου ή ιδιωτικού δικαίου στους οποίους δεν συμπεριλαμβάνονται οι 
ιδιωτικές κλινικές, 
β) Τους μη στεγασμένους χώρους ακινήτων που χρησιμοποιούνται για άσκηση επαγγέλματος 
καθώς και για τις κατοικίες που κατοικούνται εποχιακά, 
γ) Τους στάβλους, 
δ) Τους σταθμούς αυτοκινήτων (parking). 
2) Για τις υπόλοιπες Δημοτικές και Τοπικές Κοινότητες, καθώς και τους Οικισμούς του Δήμου 
Βέροιας σε 1,30 €/τ.μ.  

Β) Λοιπές κατηγορίες χρήσης:  
1. Για την πόλη της Βέροιας και για: 
α) Την κατηγορία γενικής χρήσης: 



Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης σε 3,68 € / τ.μ. 
β) Την κατηγορία υπερκαταστημάτων τροφίμων: 
2) Για τα πολυκαταστήματα τροφίμων μέχρι των 150 τ.μ σε 3,68 € / τ.μ. 
3) Για τα πολυκαταστήματα τροφίμων πέραν των 150 τ.μ. με τέλος 2 ½ φορές το                
εκάστοτε τέλος της κατηγορίας γενικής χρήσης που ισχύει για την πόλη της Βέροιας, δηλαδή  
9,20€/τ.μ. 
γ) Για τους λοιπούς χώρους άλλης χρήσης μέχρι του ορίου των 6.000 τ.μ. σε 1,47 € / τ.μ. και για το 
πέραν του ορίου των 6.000 τ.μ., σε 1,50 € / τ.μ. 
δ) Για τα Βιομηχανικά-Βιοτεχνικά κτίρια της εκτός σχεδίου πόλεως Βέροιας, σε 3,00 € / τ.μ. [πλην 
περιπτώσεων γ΄]. 
2. Για τις Τ.Κ. Γεωργιανών, Καστανιάς, Τριποτάμου, Κ.Βερμίου, Ράχης, Κουμαριάς, Αγίας 
Βαρβάρας, Άμμου & Ασωμάτων και για την κατηγορία γενικής χρήσης σε 1,50 € / τ.μ. 
3. Για τις Δ.Ε Βεργίνας, Δοβρά, Απ. Παύλου και Μακεδονίδος και για την κατηγορία γενικής 
χρήσης σε 1,50 € / τ.μ. 
4. Για τα Βιομηχανικά-Βιοτεχνικά κτίρια εντός και εκτός σχεδίου στις Τ.Κ. Γεωργιανών, 
Καστανιάς, Τριποτάμου, Κ.Βερμίου, Ράχης, Κουμαριάς, Αγίας Βαρβάρας, Άμμου & Ασωμάτων 
καθώς και στις 4 Δημοτικές Ενότητες Απ. Παύλου, Δοβρά, Μακεδονίδος και Βεργίνας, σε 2,00 € / 
τ.μ. 

Οι παραπάνω συντελεστές ισχύουν και για ακίνητα που βρίσκονται σε εκτός σχεδίου πόλης 
περιοχές στις Δ.Ε. Βεργίνας, Δοβρά, Απ. Παύλου και Μακεδονίδος. 

Γ) Καταρτίζει τον πίνακα Ανταποδοτικών τελών καθαριότητας και ηλεκτροφωτισμού, ο 
οποίος διαμορφώνεται  ως εξής: 

ΠΙΝΑΚΑΣ 
ΕΣΟΔΩΝ - ΕΞΟΔΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΚΑΘ/ΤΑΣ ΚΑΙ ΗΛΕΚΤΡ/ΣΜΟΥ 

ΕΤΟΥΣ 2015 
  Α.  ΕΣΟΔΑ : 5.196.125,00 € 

  Β.  ΕΞΟΔΑ :   
02.20.601   Αποδοχές 70 τακτικών υπαλλήλων  1.100.000,00 € 
02.20.602   Αποδοχές 24 συμβασιούχων αορίστου χρόνου: 365.000,00 € 

02.20.604 
 Αποδοχές εκτάκτων υπαλήλων ΙΔΟΧ ( 6 ΑΣΕΠ) 15 
διμηνα 210.000,00 € 

02.20.605  Εργοδοτικές εισφορές  προσωπικού: 368.125,00 € 
02.20.606  Παροχές σε είδος (γάλατα, είδη ατομ.προστασίας) 35.000,00 € 
02.20.6211  Αντιτιμο ηλεκτρικού ρεύματος: 1.500.000,00 € 
02.20.6231  Διάθεση σύμμεικτων στερεών αποβλήτων 530.000,00 € 
02.20.6253  Ασφάλιστρα οχημάτων 20.000,00 € 

02.20.626 
 Συντηρήσεις  και επισκευές μεταφορικών και λοιπών 
μέσων  55.000,00 € 

02.20.627  Λοιπές δαπάνες  5.000,00 € 
02.20.632  Τέλη κυκλοφορίας  10.000,00 € 
02.20.6412  Μεταφορά απορριμμάτων και ογκοδών αντικειμένων 340.000,00 € 
02.20.663  Είδη υγιεινής καθαριότητας: 16.000,00 € 
02.20.664  Καύσιμα και λιπαντικά  285.000,00 € 
02.20.667  Ανταλλακτικά μηχανικού και λοιπού εξοπλισμού 190.000,00 € 
02.20.7135  Λοιπός εξοπλισμός (κάδοι, ηλεκτρολογικό υλικό κλπ) 72.000,00 € 
02.20.7325  Κατασκευές εγκ/σεων και επεκτάσεις δικτύων φωτισμού 85.000,00 € 
02.20.733  Επισκευές και συντηρήσεις παγίων 10.000,00 € 

                              ΣΥΝΟΛΟ 5.196.125,00 € 
Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2015. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  523 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας  Χ. Κεχαΐδης  
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Η. Μπατσαράς  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-11-2014 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ 

Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  

 
 

 
 
 
 
 
 


